

**Styrelsemöte, Svenska Styrkelyftförbundet, SSF****Datum: 2017-02-24 - 2017-02-26****Plats: Helsingborg****Närvarande,**

Ordförande: Johnny Wiklund (JW)
Kassör: Thomas Högberg (TH)
Sekreterare: Patrik Björk (PB)
Ledamot: Stina Sundling (SS)
Ledamot: Niklas Ek (NE)
Anställda: Robert Eriksson (RE)

§ 108 Mötets öppnande

Ordförande Johnny Wiklund förklarar mötet öppnat.

§ 109 Godkännande av dagordningen

Dagordningen upplästes och godkändes.

§ 110 Val av mötessekreterare samt protokolljusterare

Patrik Björk utses till mötessekreterare och Stina Sundling till protokolljusterare.

§ 111 Föregående mötesprotokoll

Föregående mötesprotokoll finns utsänt och publicerat på hemsidan. Mötet godkände detta.

§ 112 Master EM Classic PW 2018

Styrelsen och RE har anpassat detta styrelsemöte för att träffa personal från eventbolag, Helsingborgs Stad, arenachef för tävlingshallen samt bokningsansvariga på några av de hotell som skall vara officiella till denna tävling. I samband med detta möte har styrelsen också närvarat på Sydsvenska Distriktets årsmöte för att stämma av förberedelserna gällande master EM 2018 och VM Classic 2019. Arbetsgrupper har skapats både hos SSSF men även inom SSF som redan nu måste arbeta och ha regelbundna avstämningar. En checklista har upprättats som samtidigt skall stämmas av mot den huvudchecklista som finns både inom EPF och IPF. I samband med dessa förberedelser, möten samt planeringar har följande beslutats.

Styrelsen beslutar att undersöka möjlighet till extern engelskspråkig speaker till

EM 2018 ~~2018~~
VM 2017.



Till Sundsvall kommer tävlingskommentatorn Martin Flett tillfrågas och då SSF står för kostnaden gällande webbsändningen kommer Sundsvall informeras om detta. Styrelsen beslutar att avsätta 50 000 kr för kostnader i samband med förberedelser inför EM 2018 samt VM 2019. Dessa kan revideras om behov uppstår.

§ 113 Classic World PW Open/Subj/J and Master 2019

Styrelsen har även diskuterat runt denna tävling som kommer bli ett stort evenemang och vi eftersträvar 1 000 deltagare. Skillnader finns i vad internationella organisationen tillhandahåller kostnadsmässigt men vi kommer anlita samma stab och faciliteter som under EM 2018. Dock behöver vi inte tillsätta speaker och produktionsbolag som vid EM.

Styrelsen beslutar att avsätta 50 000 kr för kostnader i samband med förberedelser inför EM 2018 samt VM 2019, se även under paragraf 112. Dessa kan revideras om behov uppstår.

§ 114 Övriga frågor

SSF behöver en översyn av sina stadgar för att se om dessa är ändamålsenliga med de nya delar vi implementerat inom vår idrott samt arbete med jämställdhet och mångfald. Bland annat finns en punkt om dubbelt medborgarskap som måste åtgärdas.

Styrelsen beslutar att NE och SS gör en översyn och presenterar ett förslag till eventuella ändringar och anpassningar. Detta arbete skall presenteras till planeringskonferensen i september 2017.

Vårt lagringsutrymme på Drop Box är fullt och vi behöver utöka detta.

Styrelsen beslutar ta denna kostnad och utöka lagringsutrymme till 1 Terabyte. NE hanterar detta,

JW informerar kort om att Stockholms Stad kommer ansöka om Olympiska Vinterspelen år 2026. Då även parasporten deltar i sådana event (Paralympics) skall vi se om vi kan utnyttja möjlighet att skapa nätverk och visa upp oss även om det är en tävling i vintersport.

JW presenterar ett utkast till offert som vi fått från ett produktionsbolag för att producera webbsändning på Classic VM 2019. Företaget heter Viva TV och är ett av flera bolag som vi skall ha kontakt med och undersöka priser. Orsak är att under VM 2019 kommer tävlingarna att gå på två tävlingsflak och IPF är i nuläget bara intresserade av att betala för produktion på ett tävlingsflak. SSF kommer jobba för att sända från båda flaken och även förhandla med IPF om kostnad för detta. Innan beslut tas skall mer information hämtas in och förhandlingar måste ske.

Styrelsen har redan nu reserverat boende (hotell) för kommande Sommar-SM 2018. Problem finns att större förbund blockbokat hela hotell så detta har vi förutsett redan nu.



RE och TH kommer ha utveckling och personalsamtal med anställd personal. Sara Brändström (Föreningsutvecklare) skall få en fullständig befattningsbeskrivning och Lisa Jansson en befattningsbeskrivning samt tjänstgöringslista på de uppgifter som ligger på kanslitjänsten.

I samband med att vi arrangerar internationella tävlingar (VM 2017, EM 2018 Helsingborg, VM 2019 Helsingborg) så skall mästerskaps T-shirt tas fram och för våra landslag. Inför VM 2017 kommer detta ske i samråd med Sundsvall. Samtidigt behöver representanter för förbundet en enhetlig dress så vi är representativa i alla led. Vid besök på Sporrong har JW och RE sett utkast på ny kollektion som kan passa och även fått en prisindikation.

Styrelsen beslutar att ge i uppdrag till Sporrong att ta fram prover så vi kan känna på kvalitet och se hur vi kan täcka upp storleksmässigt. En dam och en herr T-shirt samt även en piké modell skall utvärderas. RE och JW pratar med Sporrong. Även förslag om att framåt även ha jackor och annan dresskod skall diskuteras med Sporrong men även Eleiko.

Önskan från Master lyftare har inkommit om att även detta landslag skall ges möjlighet att tävla i den nya lyftardressen som alla landslag skall ha framåt. Titan (Pete Alanis jr) har skickat en offert med kraftigt reducerat pris för att vi skall kunna kompletterings köpa utrustning till master landslaget till en kostnad av ca 55 tusen kr.

Styrelsen beslutar acceptera denna offert och köpa in denna utrustning. Detta skall dock rymmas inom den budget som Elitkommittén äskat inför 2017.

§ 115 Nästa Möte

Nästa möte blir ett styrelsemöte under årsmöteshelgen. Vi träffas lördagen 8 april klockan 12.00 i Örebro. Den 9 april hålls ordinarie årsmöte samt konstitueringsmöte för den nya styrelsen som blir vald på årsmötet.

§ 116 Mötets avslutande

JW tackade de närvarande och avslutade mötet.


Johnny Wiklund, ordförande


Patrik Björk, mötessekreterare


Stina Sundling, protokolljusterare

